
 
 
 
KRAJEVNA SKUPNOST  OLMO – PRISOJE 
Oljčna pot 4, 6000 Koper 
_____________________________________________________________________________________________________ 
 
Datum: 20.04.2025 
 
 

ZAPISNIK 
 

17. REDNE SEJO SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI OLMO – PRISOJE, ki je bila 
v torek 15.04.2025 ob 18:30 na sedežu KS Olmo - Prisoje 

 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
Predsednik sveta Angel Šav je ugotovil: 
 
- Da je od  10 članov in članic sveta KS Olmo-Prisoje prisotnih 7 članov in svet je sklepčen. 
-Prisotni člani sveta so: Angel Šav, Vladislav Jović, Sani Kamenčič, Klemen Maučec, 
Slobodan Popović, Đorđo Ćulibrk in Naser Krasniqi, 
-Opravičeno odsotni: Lara Drčič, Mirko Tadić in Astrid del Ben. 
 
Predsednik sveta krajevne skupnosti A. Šav je uvodoma pozdravil vse prisotne ter 
predlagal vsebino dnevnega reda kot sledi: 
 

1. Potrditev zapisnika 16.  redne seje z dne 13.01.2025 

2. Potrditev zapisnika 1. Izredne seje z dne 10.02.2025 

3. Potrditev zapisnika 6. Koresponenčne seje 26.02.2025 

4. Potrditev zapisnika 2. Izredne seje z dne 24.03.2025 in 1.04.2025 

5. Pobude in predlogi krajanov/krajank 

6. Razno 

 

Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb, zato so člani in članice sveta z dvigom rok 
soglasno potrdili predlagani dnevni red. 
 
Sklep št. 1-17/25 
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje so sklepčni in potrjujejo predlagani dnevni 
red.   
Izid glasovanja: 
ZA: 7/7 PROTI: 0/7 VZDRŽAN: 0/7 
 



Točka 1. Potrditev zapisnika 16. redne seje z dne 31.01.2025 
Predsednik na hitro predstavi vsebino 16. redne seje svata KS. Ker ni nobenih pripomb, 
predsednik da na glasovanje potrditev zapisnika. 
 
Sklep št. 2-17/25  
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo zapisnik 16. redne seje z dne 
13.01.2025. 
Izid glasovanja: 
ZA: 6/7 PROTI: 0/7 VZDRŽAN: 1/7 
 
Točka 2. Potrditev zapisnika 1. izredne seje z dne 10.02.2025 
 
Predsednik na hitro predstavi vsebino 1. izredne seje svata KS. Ker ni nobenih pripomb, 
predsednik da na glasovanje potrditev zapisnika. 
 
Sklep št. 3-17/25  
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo zapisnik 1. izredne seje z dne 
10.02.2025. 
Izid glasovanja: 
ZA: 6/7 PROTI: 0/7 VZDRŽAN: 1/7 
 
Predsednik predlaga, da se na pristojne urade MOK ponovno posreduje sklep z našo 
odločitvijo. Da dobimo povratno informacijo, kaj je s tem našim sklepom. Pravna podlaga. 
Prejeli peticijo krajanov Ulice generala Levičnika. 
 
Sklep št. 4-17/25  
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo da se na pristojne urade MOK 
ponovno posreduje sklep sveta KS o parkirnem režimu. 
Izid glasovanja: 
ZA: 6/7 PROTI: 0/7 VZDRŽAN: 1/7 
 
Točka 3. Potrditev zapisnika 6. korespondenčne seje z dne 26.02.2025 
Predsednik na hitro predstavi vsebino 6. korespondenčne seje svata KS. Ker ni nobenih 
pripomb, predsednik da na glasovanje potrditev zapisnika. 
 
Sklep št. 5-17/25  
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo zapisnik 6. korespondenčne seje 
z dne 26.02.2025. 
Izid glasovanja: 
ZA: 6/7 PROTI: 0/7 VZDRŽAN: 1/7 
 
Točka 4. Potrditev zapisnika 2. izredne seje z dne 24.03.2025 in 01.04.2025 
Predsednik na hitro predstavi vsebino 2. izredne seje svata KS. Ker ni nobenih pripomb, 
predsednik da na glasovanje potrditev zapisnika. 



 
Sklep št. 6-17/25  
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo zapisnik 2. izredne seje z dne 
24.03.2025 in 01.04.2025 
Izid glasovanja: 
ZA: 6/7 PROTI: 0/7 VZDRŽAN: 1/7 
 
 
Točka 5.  Pobude in predlogi krajanov /krajank 
 
5.1. Hitrostna ovira Paštoran 
Svet KS je na 10. redni seji dne 26.02.2024 obravnaval problematiko o postavitvi hitrostne 
ovire, sprejel sklep 9-10/2024 in ga posredoval MOK.  V mesecu marcu je bila postavljena 
hitrostna ovira.  Prejeli smo dopis oz. peticijo krajanov proti postavitvi hitrostnih ovir v 
Paštoranu. Na KS so se obrnili tudi predstavniki vrtca in Doma upokojencev Ptuj, kateri 
podpirajo postavitev ovire. 
 
Po razpravi je bil sprejet sklep: 
Sklep št. 7-17/25  
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje se strinjajo s postavljeno hitrostno oviro in 
predlagajo, da se zaradi boljše varnosti sprehajalcev na cesti postavi še dodatno 
prometni znak omejitev hitrosti 30.   
Izid glasovanja: 
ZA: 7/7 PROTI: 0/7 VZDRŽAN: 0/7 
 
5.2 Vloga krajana G.A.  
V letu 2024 so krajani Dolinske 33 do 37b sami z udarniškim delom in nabavo mrež 
sanirali del nevarnega ovinka. Na KS so se obrnili tudi letos s prošnjo za dobavo betona, 
da bodo lahko dokončali dela. 
 
Sklep št. 8-17/25  
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo da se izda naročilnica za dobavo 
betona po ponudbi SQ025-00921. 
Izid glasovanja: 
ZA: 7/7 PROTI: 0/7 VZDRŽAN: 0/7 
 
5.3 Bellavita bar 
Na KS smo prejeli prošnjo Bellavita bar za izdajo soglasja za organizacijo dogodka . 
Sklep št. 9-17/25  
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo, da so seznanjeni in potrjujejo 
organizacijo dogodka dne 18.4 in 19.4.2025 
Izid glasovanja: 
ZA: 7/7 PROTI: 0/7 VZDRŽAN: 0/7 
 



 
5.4 Vloga za postavitev javne razsvetljave 
Na KS in na MOK smo prejeli prošnjo krajanke , da se na Ulici generala Levičnika 48, med 
garažami postavi javno svetilko. 
 
Sklep št. 10-17/25  
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo da se na Ulici generala Levičnika, 
med garažami na obstoječo trafo postajo oz. konzolo postavil svetilka za javno 
razsvetljavo. 
Izid glasovanja: 
ZA: 7/7 PROTI: 0/7 VZDRŽAN: 0/7 
 
5.5 Prošnja društva Krog 
Na KS smo prejeli prošnjo društva Krog za naravno življenjsko pomoč za najem prostorov 
sedeža KS. Sledila je razprava in bil je sprejet sklep. 
Sklep št. 11-17/25  
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje se strinjajo, da se ne more ugoditi prošnji 
društva Krog o uporabi prostorov. Prostori se že oddajajo in ob torkih so seje sveta 
KS. 
Izid glasovanja: 
ZA: 7/7 PROTI: 0/7 VZDRŽAN: 0/7 
 
5.6 Prošnja krajana Stare Šalare 
Po pregledu prošnje se ugotovi, da ni priložena ponudba. Dogovori se, da se pozove krajana, 
da pridobi ponudbo in na podlagi prejete ponudbe se bo svet KS odločil. 
 
Točka 6. Razno 
S. Kamenčič izpostavi problem varnosti na Dolinski cesti. Zanima ga zakaj, se bo delalo 
samo eno krožišče pri novem bloku, ne pa tudi pri Piceriji Dilema, kjer je zelo nepregledno 
in nevarno. Sam bo tudi zastavil to vprašanje na Občinski seji dne 17.04.2025. 
 
Po razpravi je bil sprejet sklep: 
Sklep št. 12-17/25  
Člani in članice sveta KS Olmo – Prisoje potrjujejo pobudo, da se na Dolinski (pri 
Dilemi) načrtuje izgradnja krožišča. 
Izid glasovanja: 
ZA: 7/7 PROTI: 0/7 VZDRŽAN: 0/7 
 
19:44 S. Kamenčič zapusti sejo 
 
S. Popovič izpostavi problem neurejenih živih mej po ulicah. Predlaga, da se lastnikom 
stanovanj pošlje dopis za nujno ureditev zelenja. 
 

 



Seja je bila zaključena ob 19:50 
 
Zapisala:                                                                                         Predsednik sveta KS Olmo - Prisoje 
 
Mateja Koren Medved                                                                   Angel Šav, l.r. 
Tajništvo KS 
 

 

 

 

 
 


